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Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
torsdag d. 25. september 2024 kl. 18.00-20.00 

 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af 

mødeleder 

  

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Aarhus, Jannie 

Frandsen, Gitte Petersen, Malene 

Vestermark, Anders Hostrup, May-

Britt A Andersen, Thomas Okdahl, 

Jakob Nielsen, Berit Rogarth Lassen, 

Janne Puggaard, Gitte Quitzau 

 

Afbud: Thomas Okdahl og Anders 

Hostrup, Jakob Nielsen (Laurids 

Schmidt, TR-suppleant deltager i hans 

sted) 

Janne 

Puggaard 

3. Godkendelse 

af referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (august)  

 

Rettelse til referat d. 22/8 punkt 6:  

Vi træffer beslutning til næste møde, 

om vi skal gå med et udbud eller en 

mægler og i givet fald hvilken. 

Karsten Høy 

4. Skolens 

økonomi 

At videregive vigtig 

information 

Gennemgang af udkast budget 2025 

 

Gennemgang af regnskabsanalyse 

2023 fra BDO (bilag) 

 

Laurids Schmidt gør opmærksom på, 

at lærerne er “ramt” og ikke føler sig 

anerkendt. Riberhus-tillægget er ikke 

steget i over 10 år. Lærernes løn står 

ikke mål med de omkringliggende 

skolers. 

Janne 

Puggaard 

5. Nyt fra 

skoleledelsen 

At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

● Elevtal: 311  

● Antal børn i SFO: 118 

●  Vi har været i kontakt med vores 

samarbejdspartner i CZ, da vi 

frygtede de store oversvømmelser 

kunne have påvirket vores tur uge 

41– men alt er godt, vi kan bare 

komme 

● Vi havde oplæg for 

personalegruppen fra PsykInfo om 

skolevægring – det var godt. Godt 

oplæg, der gav stof til eftertanke 

og gode snakke i 

personalegruppen. 

Gitte Quitzau 

Janne 

Puggaard 

Berit Rogarth 

Lassen 
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● Hjemmeside. Kasper de Place og 

Gitte Quitzau har holdt møde med 

firma. Vi takker ja tak til deres 

tilbud.  

● Merete Warming med på 

lærerrådsmøde ang. SoMe.  

● Førskole samtaler i gang. Nyt 

forberedelsesark. Det var en god 

beslutning at starte én klasse. 

● Rengøring, frafald, ny ansættelse, 

men mangler fredag 

● Hal Sorsigvej – udfordringer med 

gulv og vand. Så brugen er udsat 

til det er fikset. 

● Andelskassen har fonde, hvor der 

skal søges midler fra. Måske det 

kan være noget vi kan benytte os 

af på skolen? Er der nogle i 

bestyrelsen, der vil påtage sig at 

dykke ned i det? 

Malene Vestermark melder sig til 

at se nærmere på det, så Gitte 

Quitzau videresender mail med 

link. 

● Ladestander – sat i bero, da de 

forskellige ministerier og styrelser 

ikke er enige om privatskolernes 

ansvar i dette. Danmarks Private 

Skoler arbejder videre på sagen.  

6. Nyt fra 

formanden 

At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

 

Grunden på Sportsvej. Se punkt 7 Karsten Høy 

7. Grunden 

Sportsvej 

At beslutte plan videre 

forløb 
Bestyrelsen foretog afstemning i 

forhold til salg af Riberhus 

Privatskoles grund på Sportsvej. Inden 

afstemningen blev foretaget blev det 

konstateret, at bestyrelsen var 

beslutningsdygtig, idet alle 7 

bestyrelsesmedlemmer var til stede. 

Der var ingen tilkendegivelser om, at 

nogen ønskede afstemningen foretaget 

anonymt. 

En enstemmig bestyrelse stemte for at 

grunden på Sportsvej skulle sættes til 

salg, med henblik på at sælge den. 

Stemmeberettigede til stede: 

Formand Karsten Høy 

Næstformand Malene Vestermark 

Bestyrelsesmedlem Kasper de Place 

Alle 
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Bestyrelsesmedlem Jannie Aarhus. 

Bestyrelsesmedlem Gitte Petersen 

Bestyrelsesmedlem May-Britt A. 

Andersen 

Bestyrelsesmedlem Jannie Frandsen. 

Der blev foretaget en afstemning i 

forhold til, hvordan salget skulle ske 

efter drøftelse om, hvorvidt det skulle 

ske  

- direkte til køber, der har henvendt 

sig som interesseret,  

- skolen selv skulle sætte skilte op og 

stå for salget eller  

- via ejendomsmægler (og i givet fald 

hvilken ejendomsmægler). 

 

De ovenstående forslag kom til 

afstemning efter drøftelse i 

bestyrelsen. 

 

Bestyrelsen vælger at indgå en aftale 

om, at grunden på Sportsvej udbydes 

til salg via tilbuddet modtaget fra 

ejendomsmægler, 5 stemte for og to 

stemte imod. Hermed vedtaget, at der 

arbejdes på at indgå kontraktaftale 

med EDC-erhverv om, at de står for 

salget.  

8. Strategiproces

sen. 

Fuglereden 

At arbejde videre med 

skolens strategiproces 

Punktet prioriteres på et 

kommende møde. 

Alle/Gitte 

Quitzau 

9. Skolens tilbud 

samt 

bestyrelsens 

synlighed 

Drøftelse af skolens 

tilbud. 

Drøftelse i forhold til, 

hvad vi kan gøre for at 

synliggøre bestyrelsen.  

 

● Engelsk undervisning. En drøftelse 

af om vi opnår det vi ønsker i 

forhold til tidlig opstart.  

● Svømning. En drøftelse om det 

fortsat giver mening med 

svømning i forhold til de anvendte 

ressourcer, tidsforbrug i forhold til 

andre fag.  

● Synlighed bestyrelse. Drøftelse i 

forhold til, hvad vi kan gøre for at 

synliggøre bestyrelsen.  

● Aktiviteter til mellemtrin og 

udskoling i frikvartererne. En 

drøftelse i forhold til det udbud vi 

har nu, og om der er behov for at 

prioritere yderligere tiltag og 

indkøb. 

Der bliver drøftet, at der er behov for 

en plan over, hvordan denne drøftelse 

skal gribes an.  

Jannie Aarhus 
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Det er vigtigt, at vi fortæller den gode 

historie og gør opmærksom på alle de 

styrker, vi har. Vi er i gang med en ny 

hjemmeside og SoMe. 

10. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen 

 

Lærere: Se punkt 4 

SFO: Vi er i gang med at forberede 

høstmarked, som løber af stablen 

torsdag d. 26/9. Der er 270 tilmeldte, så 

vi håber på godt vejr  

Jakob Nielsen 

Gitte Quitzau 

Berit Rogarth 

Lassen 

11. Nyt fra 

Støtteforening

en 

 Der har været cirka 140 mennesker til 

fællesspisning d. 12. september.1700 

kr i overskud. 

Generel stor opbakning. 

Kommende arrangementer: 

Bankoaften 8. november 

Jannie 

Frandsen 

12. Evt. 

 

 Punkter til kommende møde: 

● Lønpolitik 

● Fuglereden 

● Skolens 20 års fødselsdag i 

august. 

Alle 

13. Bestyrelsen/ 

bestyrelse 

internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde:)  

 


